

## Notulen deelnemersoverleg

Datum: 11-03-22

### Opening en introductie:

David ligt de agenda even kort toe

### 1: Notulen / Actielijst

Geen opmerkingen ontvangen over de notulen van februari.

### 2. Update moment BRM 2022

Eerder besproken voorstel om de aanloop naar een BRM wijzigings moment te verbeteren. In de aanloop zijn er per ingangsmoment de volgende 4 acties benoemt en in de tijd uit gezet.

Indienen wijzigingen in BRM, Impact vastgesteld en eventueel vragen beantwoorden+ Akkoord, Wijzigingen definitief in BRM, Wijzigingen doorgevoerd in de systemen.

Volledige schema zal op de wiki gepubliceerd worden.

Er komt een discussie over het gebruik van QAS en productie omgeving voor de BRM. Er wordt gesproken dat QAS is om dingen te proberen en Productie de volledige configuratie krijgt. Om echt te kunnen testen wordt er een wens uitgesproken om configuratie vanuit QAS naar Productie te kunnen migreren. Het is te veel tijd om configuratie manueel op 2 omgevingen te configureren.

David gaat na vraag doen wat er al kan en wat de mogelijkheden zijn.

### 3. Conversie Status 1.34 > 1.35

Begin maart is de ondersteuning van DSP 1.34 dicht gezet.

1 deelnemer heeft een voorstel ingediend om 2 weken extra te krijgen

David wacht op een voorstel van 1 deelnemer

### 4. DSP on new technologie:

David neemt de deelnemers mee in de voorbereiding. Er wordt wat context gegeven over het doel, en een schets van een eerste tijdslijn. Björn geeft als extra toelichting dat vanuit MA we dit onderwerp heel belangrijk vinden.

Vanuit David komt er een vraag aan de deelnemers om bij te dragen en mee te denken. Dit kan technische of functioneel zijn. Verzoek om David te mailen en minimaal door te geven: Organisatie, Naam & expertise

### 5. Procesafspraken akkoord voor mei 2022

Er zijn een 4-tal proces afspraken die vorig jaar zijn afgesproken. Ter controle loopt David ze nog even door. Deze afspraken zijn ook doorgelopen in het Verbeter team. Er is een verzoek om de procesafspraken ook te clusteren op de Wiki. Deelnemers hebben geen toegang tot de Jira inrichting bij MA.

*DSP-5716 [DSP] Huisnummertoevoeging in hoofdletters in het veld AansluitobjectID*

Deelnemers herkennen de afspraak. Deze kan per mei in gaan.

#### *DSP-3388 DSP] Afkeur - Beoordeling TG/AGA/AGP*

Er ontstaat veel discussie. Vanuit Brabant water en Oasen wordt de procesafspraken niet erkend. Vanuit Vitens wordt er een suggestie gedaan om afwijking in het bericht te kunnen aangeven. Vanuit MA wordt er aangegeven dat een extra veld niet nodig.

Vanuit Quint& van Ginkel, Stam, van Voskuilen geven de aannemers aan dat ze hier vaak tegen aanlopen. Zijn geven aan dat dit een belangrijke afspraak voor hen is.

In 1.36 geeft de interface meer ruimte voor meternummer afwijking.

Item wordt verder uitgewerkt om meer situatie te beschrijven waarin automatische afkeur niet gewenst is.

#### *DSP-3387 [DSP] AGP na annulering*

Deelnemers herkennen de afspraak. Deze kan per mei in gaan.

#### *DSP-2517 [DSP] Uniformeren van de tekenafspraken*

Deelnemers herkennen de afspraak. Deze kan per mei in gaan.

### 6. Procesafspraken niet duidelijk voor mei 2022

Tijdens voor bespreking met verbeter team voor procesafspraken mei 2022 was er een item niet duidelijk. David vraagt de deelnemers hoe verder te gaan met item.

#### *DSP-6339 [DSP] Uniformering plandatum*

Bas van Santen geeft aan mee te kunnen helpen om meer context te geven met duidelijk situaties hoe wel en niet met plan datum om te gaan.

### 7. gedelegeerde aannemer

Bas van Santen neemt de deelnemers hoog over mee wat er besproken is in de laatste workshop betreft dit onderwerp.

Er komen wat vragen vanuit de deelnemers. Bas neemt deze mee in zijn verdere uitwerking

- Wat is de impact op netbeheerder?
- Hoe zit het met de bijstelling?
- Vanuit de netbeheerder wil men weten wie de opdracht uit voert?
- Er moeten afspraken gemaakt worden over het contact betreffende opdrachten die gedelegeerd worden?

Vanuit de Netbeheerders wordt het standpunt "Hoofdaannemer blijft verantwoordelijk" herhaald. Er wordt gevraagd hoe dit onderwerp past met het schijven in de keten. Bas geeft toe dat dit voornamelijk gaat helpen met capaciteit vraagstuk bij een aantal aannemers.

### 8. Rondvraag:

Geen rondvraag gekomen

Acties:

<u>Datum</u>	<u>Actiehouder</u>	<u>Omschrijving</u>	<u>Status</u>
10-03-22	Mijn Aansluiting	Na vragen mogelijkheid BRM configuratie van QAS naar Prod te kunnen importeren.	In progress
10-03-22	Mijn Aansluiting	Wiki bijwerken met overzicht van BRM aanpassingen.	In progress
10-03-22	Deelnemers	MA informeren met mensen die betrokken moeten worden bij DSP op nieuwe technologie	In progress
10-03-22	Mijn Aansluiting	Samen met verbeter team <i>DSP-3388 DSP</i> <i>Afkeur - Beoordeling TG/AGA/AGP</i> Meer uitwerken	In progress
10-03-22	Mijn Aansluiting	Samen met verbeter <i>DSP-6339 [DSP]</i> <i>Uniformering plandatum</i> Meer uitwerken	In progress
10-03-22	Mijn Aansluiting	Wiki update met meer info over de procesafspraken voor Mei 2022	In progress
11-02-22	Mijn Aansluiting	Verspreiden van een totaaloverzicht met alle proceswijzigingen en verbeteringen die per mei 22 ingaan	In progress
11-02-22	Mijn Aansluiting	Bespreken en eventueel aanscherpen van het voorstel rondom reactiedata op de BR rules in het verbeter team	Done
11-02-22	Mijn Aansluiting	Communiceren wanneer de acceptatieomgeving 1.34 definitief uitgaat.	Done
11-02-22	Mijn Aansluiting	Delen uitkomsten workshop onderaanneming met aannemers uit deze workshop + plannen van een vervolgspraak.	In progress
11-02-22	Mijn Aansluiting	Bespreken van user story DSP-6339 en issue plandatum in DSP verbeter team.	In progress

Besluiten:

Door de deelnemers akkoord op procesafspraken mei 2022

*DSP-5716 [DSP] Huisnummertoevoeging in hoofdletters in het veld AansluitobjectID*

*DSP-3387 [DSP] AGP na annulering*

*DSP-2517 [DSP] Uniformeren van de tekenafspraken*